



SECURITY COUNCIL

CONSEIL DE SECURITE

OFFICIAL RECORDS

PROCES-VERBAUX OFFICIELS

THIRD YEAR

No. 103

TROISIEME ANNEE

No 103

THREE HUNDRED AND FORTY-SEVENTH MEETING

*Held at Lake Success, New York,
on Thursday, 12 August 1948, at 2.30 p.m.*

*President: Mr. J. MALIK (Union of Soviet
Socialist Republics).*

*Present: The representatives of the following
countries: Argentina, Belgium, Canada, China,
Colombia, France, Syria, Ukrainian Soviet
Socialist Republic, Union of Soviet Socialist
Republics, United Kingdom, United States of
America.*

196. Official communiqué

In accordance with rule 55 of the provisional rules of procedure of the Security Council, the following *communiqué* was issued by the Security Council through the Secretary-General and is circulated in place of a verbatim record:

"The Security Council held a closed meeting today and considered its report to the General Assembly, covering the period from 16 July 1947 to 15 July 1948. The Council decided to request the delegations to submit their corrections to the Secretariat and to hold another meeting for the purpose of approving the final draft of the report at 2.30 p.m. on Thursday, 19 August 1948.

"Arrangements for the Security Council's moving to Europe, in connexion with the forthcoming session of the General Assembly, were also considered at this meeting."

THREE HUNDRED AND FORTY-EIGHTH MEETING

*Held at Lake Success, New York,
on Friday, 13 August 1948, at 11 a.m.*

*President: Mr. J. MALIK (Union of Soviet
Socialist Republics).*

*Present: The representatives of the following
countries: Argentina, Belgium, Canada, China,*

TROIS-CENT-QUARANTE-SEPTIEME SEANCE

*Tenue à Lake Success, New-York,
le jeudi 12 août 1948, à 14 h. 30.*

*Président: M. J. MALIK (Union des Républiques
socialistes soviétiques).*

*Présents: Les représentants des pays suivants:
Argentine, Belgique, Canada, Chine, Colombie,
France, Syrie, République socialiste soviétique
d'Ukraine, Union des Républiques socialistes
soviétiques, Royaume-Uni, Etats-Unis d'Amé-
rique.*

196. Communiqué officiel

Conformément à l'article 55 de son règlement intérieur provisoire, le Conseil de sécurité a fait publier par les soins du Secrétaire général le communiqué suivant, qui tiendra lieu de compte rendu sténographique:

"Le Conseil de sécurité a tenu une séance privée aujourd'hui et a examiné son rapport à l'Assemblée générale sur la période comprise entre le 16 juillet 1947 et le 15 juillet 1948. Le Conseil a décidé d'inviter les délégations à présenter au Secrétariat les rectifications qui leur paraîtront nécessaires et de tenir une autre séance en vue de l'approbation du texte définitif du rapport, le jeudi 19 août 1948, à 14 h. 30.

"Les dispositions à prendre en vue du transfert en Europe du Conseil de sécurité à l'occasion de la prochaine Assemblée générale ont également été examinées au cours de la séance."

TROIS-CENT-QUARANTE-HUITIEME SEANCE

*Tenue à Lake Success, New-York,
le vendredi 13 août 1948, à 11 heures.*

*Président: M. J. MALIK (Union des Républiques
socialistes soviétiques).*

*Présents: Les représentants des pays suivants:
Argentine, Belgique, Canada, Chine, Colombie,*